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PROTOKÓŁ  

III sesji Rady Gminy w Sieradzu w kadencji 2024-2029 

z dnia 28 maja 2024 r. 

od godz. 10:00 do godz. 11:00 

(miejsce posiedzenia: sala konferencyjna Urzędu Gminy Sieradz,  

ul. Armii Krajowej 5, 98-200 Sieradz) 

 

Ustawowa liczba Radnych – 15. 

Obecnych Radnych – 15. 

 

Lista obecności Radnych stanowi załącznik Nr 1 do protokołu. 

 

Punkt 1  - Otwarcie III sesji Rady Gminy i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady P. Arkadiusz Powalski zgodnie z art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 

marca 1990r. o samorządzie gminnym dokonał otwarcia III Sesji Rady Gminy w Sieradzu. Na 

początku powiedział, że w dniu 27 maja br. obchodzony był dzień samorządu terytorialnego. 

Jest to święto ustanowione na pamiątkę pierwszych wolnych wyborów po 1989 roku, które 

odbyły się 27 maja 1990 roku. Z tej okazji panu wójtowi, wszystkim pracownikom Urzędu 

Gminy, Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, radnym, sołtysom złożył gratulacje, wyrazy 

uznania za dotychczasowe osiągnięcia w działalności na rzecz rozwoju gminy Sieradz. 

Jednocześnie podziękował za współpracę.   

Kolejno stwierdził, że w sesji uczestniczy 15 Radnych, co stanowi qworum przy, którym 

Rada może obradować i podejmować prawomocne decyzje. 

W sesji udział wzięli: radni, sołtysi, wójt P. Jarosław Kaźmierczak, z-ca wójta P. 

Krzysztof Polusik, sekretarz P. Renata Plucińska, skarbnik P. Emilia Bartosiewicz, kierownik 

referatu spraw samorządowych, obywatelskich i społecznych  P. Włodzimierz Miłek, 

kierownik GOPS P. Maria Karczmarek, radca prawny P. Marcin Kęsiak, media. 

 

Lista obecności sołtysów stanowi załącznik Nr 2 do protokołu. 

 

Punkt 2 – Przyjęcie porządku obrad III sesji. 

Przewodniczący Rady P. Arkadiusz Powalski poinformował, iż Radni Gminy otrzymali 

proponowany porządek obrad. Poprosił o zgłaszanie zmian do porządku obrad. Zmian do 

porządku obrad nie zgłoszono.  

Przystąpiono do głosowania jawnego, imiennego nad przyjęciem porządku obrad. 

Przewodniczący Rady P. Arkadiusz Powalski przedstawił wyniki głosowania: obecnych - 15 

Radnych: za - 15, przeciw - brak, wstrzymało się – brak. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 

 

Protokół imiennego głosowania stanowi załącznik Nr 3 do protokołu. 

 

Porządek obrad III sesji Rady Gminy: 

1. Otwarcie III sesji Rady Gminy i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad III sesji. 

3. Informacja Wójta z realizacji zadań w okresie międzysesyjnym. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sieradz na 

lata 2024-2032. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Sieradz na 2024 r. 

6. Przyjęcie sprawozdania z realizacji gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii w Gminie Sieradz za 2023 r. 
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7. Przedstawienie raportu o stanie Gminy Sieradz za 2023 r. 

8. Wolne wnioski i informacje sołtysów, mieszkańców, zaproszonych gości. 

9. Interpelacje i zapytania Radnych. 

10. Zamknięcie obrad. 

 

Punkt 3 - Informacja Wójta z realizacji zadań w okresie międzysesyjnym. 

Wójt Gminy P. Jarosław Kaźmierczak zapoznał z zadaniami, które zostały wykonane od 

ostatniej sesji a więc w okresie od 14 maja 2024 r. do 28 maja 2024 r. 

 

Po przedstawieniu informacji z okazji dnia samorządowca Wójt P. Jarosław Kaźmierczak złożył 

życzenia wszystkim radnym, sołtysom, kierownictwu urzędu i pracownikom. Życzył dużo 

zdrowia, siły, wytrwałości w tym, co dla dobra gminy jest robione a także dobrej współpracy 

dla dalszego rozwoju gminy. 

 

Informacja stanowi załącznik Nr 4 do protokołu.  

 

Punkt 4 - Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Sieradz na lata 2024-2032. 

Komisja Gospodarczo-Finansowa, Rolnictwa i Infrastruktury – opinia pozytywna. 

Komisja Samorządowa, Zdrowia, Kultury i Opieki Socjalnej  – opinia pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady P. Arkadiusz Powalski otworzył dyskusję. 

 

Nie podjęto dyskusji. 

 

Przewodniczący Rady P. Arkadiusz Powalski zarządził głosowanie nad uchwałą: 

- Uchwała Nr III/15/2024 Rady Gminy Sieradz z dnia 28 maja 2024 r. w sprawie zmiany 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Sieradz na lata 2024-2032 

 

Wyniki głosowania: za - 15 Radnych, przeciw - brak, wstrzymało się – brak. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 5 do protokołu. 

Protokół imiennego głosowania stanowi załącznik Nr 6 do protokołu. 

 

Punkt 5 - Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Sieradz na 2024 r. 

Komisja Gospodarczo-Finansowa, Rolnictwa i Infrastruktury – opinia pozytywna. 

Komisja Samorządowa, Zdrowia, Kultury i Opieki Socjalnej  – opinia pozytywna. 

 

Przewodniczący Rady P. Arkadiusz Powalski otworzył dyskusję. 

 

Nie podjęto dyskusji. 

 

Przewodniczący Rady P. Arkadiusz Powalski zarządził głosowanie nad uchwałą: 

- Uchwała Nr III/16/2024 Rady Gminy Sieradz z dnia 28 maja 2024 r. w sprawie zmian w 

budżecie Gminy Sieradz na 2024 r. 

 

Wyniki głosowania: za - 15 Radnych, przeciw - brak, wstrzymało się – brak. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik Nr 7 do protokołu. 

Protokół imiennego głosowania stanowi załącznik Nr 8 do protokołu. 

 

Punkt 6 - Przyjęcie sprawozdania z realizacji gminnego programu profilaktyki i 

rozwiązywania problemów alkoholowych i przeciwdziałania narkomanii w Gminie 

Sieradz za 2023 r. 
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Nie zgłoszono uwag w związku z tym Przewodniczący Rady P. Arkadiusz Powalski stwierdził, 

że sprawozdanie zostało przyjęte. 

 

Punkt 7 - Przedstawienie raportu o stanie Gminy Sieradz za 2023 r. 

Wójt P. Jarosław Kaźmierczak przedstawił raport o stanie Gminy Sieradz za 2023 r. 

 

Raport o stanie Gminy Sieradz za 2023 r. stanowi załącznik Nr 9 do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady P. Arkadiusz Powalski poinformował, iż zgodnie z procedurą na kolejnej 

sesji odbędzie się debata nad przedstawionym raportem. Dodał, że w wyznaczonym terminie nie 

wpłynęło żadne zgłoszenie od mieszkańców gminy.  

 

Punkt 8 - Wolne wnioski i informacje sołtysów, mieszkańców, zaproszonych gości. 

Sołtys sołectwa Kłocko P. Tadeusz Kubik zwrócił uwagę, że zarząd dróg wojewódzkich nie 

oczyszcza poboczy w związku z czym utrudniony jest wyjazd z dróg podporządkowanych m.in. z 

Kłocka i Jezior. Poprosił o interwencję w tej sprawie.  

 

Sołtys sołectwa Sokołów P. Dariusz Knop w imieniu mieszkańców oraz użytkowników drogi 

podziękował za wykonanie odcinka drogi w Sokołowie.  

 

Punkt 9 - Interpelacje i zapytania Radnych. 

Radna P. Agata Kaczmarek w nawiązaniu do słów sołtysa z Kłocka wskazała osobę, która z 

ramienia zarządcy dróg wojewódzkich zajmuje się utrzymaniem poboczy we właściwym stanie 

jeśli chodzi o wykaszanie i usuwanie zakrzaczeń. 

Kolejno zgłosiła pisemną interpelację o treści: W związku z napływającymi do mnie 

zgłoszeniami mieszkańców sołectwa Bogumiłów i Wiechucic składam interpelację za 

pośrednictwem Wójta Gminy Sieradz do Zarządcy Dróg Wojewódzkich w Łodzi o zastosowanie 

na drodze DW 480 w miejscowości Wiechutki -  skrzyżowanie z drogę powiatową nr 1708E w 

kierunku miejscowości Bobrowniki, rozwiązań polepszających możliwość wjeżdżania na w/w 

drogę wojewódzką. 

 

Radna P. Grażyna Wielowska podziękowała za inwestycję zrealizowaną w okręgu wyborczym 

tj. drogę asfaltową w miejscowości Sokołów. 

 

Radny P. Jan Świątek poinformował, że w ostatni czasie była awaria pompy na ujęciu wody 

w miejscowości Ruda i sześć miejscowości nie miało wody. Powiedział, że taka sytuacja nie 

powinna mieć miejsca. Zdaniem przedstawiciela firmy, która obsługuje sieć w tym rejonie 

powinno się wykonać spinkę z siecią wodociągową z Sieradza lub zrobić drugi odwiert studni, 

aby w przyszłości nie wydarzyła się podobna awaria. Kolejno dodał, że w przyszłorocznym 

budżecie gminy powinno się zabezpieczyć środki na zakup agregatu prądotwórczego w celu 

uniknięcia braku wody w sytuacji wyłączenia prądu. 

 

Radna P. Katarzyna Wojtysiak powiedziała, że mieszkańcy sołectwa Kowale złożyli pismo do 

urzędu gminy z prośbą o wybudowanie nitki wodociągowej w rejonie tzw. dół Kowali i w 

związku z tym zapytała czy została podjęta decyzja odnośnie wykonania projektu na wskazany 

odcinek wodociągu. 

 

Wójt P. Jarosław Kaźmierczak odpowiedział, że w budżecie gminy nie zaplanowano środków 

na ten cel. Zasugerował, aby dokonać przesunięć środków w ramach funduszu sołeckiego na 

wykonanie projektu wskazanego odcinka nitki wodociągowej a w przyszłorocznym budżecie 

zostanie wzięta pod rozwagę propozycja jego wykonania. 
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Radna P. Renata Skoczna podziękowała za wykonanie drogi asfaltowej w miejscowości 

Dąbrowa Wielkiej. 

 

Radny P. Hubert Kucharski zgłosił dwie interpelacje pisemne o treści: 

1. W zawiązaniu do petycji o budowę ścieżki rowerowej wzdłuż DK nr 82 z Sieradza do 

Charłupi Małej (docelowo do Biskupic), którą podpisało ponad 2500 osób, wnoszę o 

zorganizowanie spotkanie przedstawicieli lokalnych samorządów. Proponuję, by 

zaprosić Wojewodę Łódzką Dorotę Ryl, Prezydenta Sieradza Pawła Osiewałę, 

Przewodniczącego Rady Miasta Sieradza Michała Pabicha, Starostę Powiatu 

Sieradzkiego Mariusza Bądziora oraz Przewodniczącego Rady Powiatu Sieradzkiego 

Michała Wzgardę. Z ramienia Gminy Sieradz proponuję reprezentacje w postaci Wójta 

Jarosława Kaźmierczaka, Przewodniczącego Rady Gminy Arkadiusza Powalskiego 

oraz mojej, jako autora petycji i niniejszej interpelacji. 

2. Proszę o zamontowanie oświetlenia ulicznego na wyjeździe z Dzigorzewa do Charłupi 

Małej, od zjazdu do oczyszczalni. W ciągu ostatnich lat zabudowa się zagęszcza, budują 

się kolejne domy. Ruch jest duży, również pieszy i rowerowy, stad apel mieszkańców o 

zwiększenie bezpieczeństwa. 

 

Na zakończenie powiedział, że Gmina Sieradz współpracuje ze schroniskiem dla zwierząt 

w Czartkach i w związku z tym warto byłoby rozpropagować kolorowanki, które w ostatnim 

czasie opracowało schronisko np. przy okazji  dnia dziecka. Dodał, że z jednej strony jest 

kolorowanka dla dzieci a z drugiej informacja dla rodziców. 

 

Radna P. Bogumiła Woźniak w nawiązaniu do poruszanych tematów odnośnie wykaszania 

poboczy zwróciła się z pytaniem czy rębak i wykaszarka są na stanie urzędu gminy? 

 

Z-ca wójta P. Krzysztof Polusik w odpowiedzi poinformował, że rębak jest wykorzystywany do 

prac gospodarczych w terenie. Natomiast wykaszarki nie ma na stanie. 

 

Wójt P. Jarosław Kaźmierczak odnośnie wykaszania poboczy wskazał, że obecnie trwają prace 

w terenie. Usługa jest realizowana przez dwie firmy. 

 Odnośnie wykonania oświetlenia ulicznego na wyjeździe z Dzigorzewa do Charłupi 

Małej zaproponował, aby projekt wykonać w ramach środków z funduszu sołeckiego. 

 

Przewodniczący rady P. Arkadiusz Powalski podziękował za remont przepustu przy kapliczce 

w miejscowości Dąbrówka. 

 

Całość wystąpień w archiwalnym nagraniu z sesji na stronie www.bip.ugsieradz.com.pl.  

 

Punkt 10 - Zamknięcie obrad. 

Ponieważ porządek obrad został wyczerpany Przewodniczący Rady P. Arkadiusz Powalski 

podziękował uczestnikom za udział w obradach i zamknął obrady III sesji Rady Gminy Sieradz. 

 

 

  

 Przewodniczący Rady: 

 

                  Arkadiusz Powalski 

 

Protokołowała: 

Anna Ograbek 

Inspektor 

http://www.bip.złoczew.pl/

